
Ordfører, årsmøte 
 
Bønder 
 
Politkera! 
 
I vår har det vært store debatter om landbruksmelding og jordbruksoppgjør. Det har vært 
uenigheter, spesielt mellom politikere. Jeg, som ung bonde og ung politiker, er veldig lite imponert 
over noen av våre politikere. Debatten har blitt dratt ned på et usaklig nivå preget av prosentregning, 
monopolpenger og tomme ord. En uoversiktlig situasjon der vi i ytterste konsekvens har et Storting 
som avslutter sin periode uten å få i havn et jordbruksoppgjør.  
 
Jeg registrerer at enkelte parti mener dem fører en ansvarlig økonomisk politikk, mens dem 
beskylder andre parti for å føre en uansvarlig politikk. Forskjellen i forslaga i årets jordbruksoppgjør i 
bruk av budsjettmidler er ikke så stor. Faktisk utgjør forskjellen mellom partia bare 0,00001% av 
statsbudsjettet. I mine øya, snakker man da ikke lenger om ansvarlig og uansvarlig politikk, men om 
viljen til å bidra til matproduksjon. Noen parti ønsker egentlig ikke å bidra.  
 
Til høsten er det valg. Jeg håper vi får se en betydelig større vilje til å bidra i kontrakten om norsk 
matproduksjon fra dem politikerne som sett med ansvaret da. Det er alvor. For matproduksjon er 
ikke en lek. Ikke ett spill. Det er ikke Pokemon. Det skulle vært unødvendig å påpeke det, men norsk 
landbruk er best tjent med en jordbruksavtale. Nå må dere levere! 

 
Knut Johan Singstad sitt innlegg på årsmøtet i Norges Bondelag 2017 
 


